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     Protokół Nr 123/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w dniu 27 lipca 2020 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

 

O godzinie 15:10 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu 

2.Alicja Prill  -  Wicestarosta  

3. Mariusz Norsesowicz   - Członek Zarządu 

4.Mariusz Kuziel    -  Członek Zarządu 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Jarosław Ostry – Sekretarz Powiatu 

2. Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

3. Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o. o. 

 
Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy z dnia  

2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  

i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych 

(Dz. U. z 2020r. poz. 374 ze zm.) 

  

Ad.2 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 14 sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie udzielenia upoważnienia. 

1. Rozpatrzenie w pkt. 15 sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2020 rok. 

2. Rozpatrzenie w pkt. 16 sprawy dotyczącej podjęcia uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie wyrażenia zgody na złożenie oferty w ramach ogłoszonego przez Chorągiew 

Zachodniopomorską Związku Harcerstwa Polskiego w Szczecinie postępowania pod nazwą 

„Organizacja biwaków „pod dachem” w ramach projektu Zachodniopomorskie Podwórka” . 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wprowadzenie zmian do porządku obrad. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno: 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty 

Sp. z o.o. 

4. Rozpatrzenie wniosku w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie  

i zagospodarowanie terenu należącego do Starostwa Powiatowego przy ul. Spokojnej 13  

w Myśliborzu w celu utworzenia zakątka sensorycznego przez Stowarzyszenie „Pomocna 

Dłoń”. 

5. Wniosek o sprzedaż działek nr 475/1 i 457/3 położonych w obr. Renice gm. Myślibórz 

stanowiących własność Powiatu Myśliborskiego. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku Powiatu Myśliborskiego przy ul. 

Północnej 15 w Myśliborzu. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uzgodnienia wysokości i zasad 

odpłatności za posiłki oraz ustalenia wysokości i zasad odpłatności za pobyt w Domu 

Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

8. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy polegającej na opracowaniu projektu 

oświetlenia w ramach realizacji inwestycji pn. „Przebudowa ulicy Celnej w miejscowości 

Myślibórz w ciągu drogi powiatowej nr 2161Z”. 

9. Wyrażenie zgody na ponowne złożenie wniosku o dofinansowanie pn.: „Budowa 

centrum opiekuńczego dla osób niepełnosprawnych wraz z niezbędną infrastrukturą, 

położonego na działkach nr. ewid. 75/3 i 75/1 obr. 1 Myślibórz przy ul. Celnej w Myśliborzu. 

10. Rozpatrzenie wniosku o wyrażenie zgody na zatrudnienie pracownika w Wydziale 

Komunikacji Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

11. Wyrażenie zgody na zakup jednego zestawu komputerowego w Wydziale 

Komunikacji Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany w budżecie i w planie 

finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na złożenie oferty  

w ramach ogłoszonego przez Chorągiew Zachodniopomorską Związku Harcerstwa Polskiego 

w Szczecinie postępowania pod nazwą „Organizacja biwaków „pod dachem” w ramach 

projektu Zachodniopomorskie Podwórka” . 

15. Sprawy różne. 

16. Zakończenie posiedzenia. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty 

Sp. z o.o. 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poruszyła sprawę wykonywania analiz z Firmą FORMEDIS. Poinformowała  

o zaplanowanym spotkaniu z Prezesem firmy. Poinformowała o przekazanych dokumentach 

przez Szpital w Dębnie Przedstawiła informację na temat uczestnictwa w konferencji 

Dyrektorów Szpitali Województwa Zachodniopomorskiego. Odniosła się do tematów 
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poruszonych na przedmiotowej konferencji. Poruszyła kwestię przygotowania programu 

restrukturyzacji szpitala. Zwróciła uwagę, że będzie wnioskować, aby program był jak 

najbardziej urealniony i możliwy do wprowadzenia.  

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do uzgodnień związanych z przygotowaniem programu restrukturyzacji. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała, że wszystkie dokumenty zostały przekazane. Podniosła się do informacji 

uzyskanych na konferencji. Średnie wykonanie procedur w województwie 

Zachodniopomorskim to 78 %, natomiast szpital w Dębnie posiada 88%. Zwróciła uwagę, że 

szpital jest znanym szpitalem z powodu częstej zmiany Prezesa Spółki. zmiany te nie 

wpływały korzystnie na spółkę. Szpitale powiatowe, które mają się dobrze mają jednego 

zarządzającego. Odniosła się do kwestii rozmów prowadzonych z prezesami szpitali. 

Poruszano m.in. tematy dotyczące oszczędności w spółkach , rozmów z lekarzami  

i funkcjonowania oddziałów. 

Poinformowała, że wykonanie ryczałtu będzie przesunięte do końca miesiąca czerwca 

przyszłego roku. Szpital musi nadrobić straty i wyrabiać bieżące wykonanie. Szpitale 

otrzymają 3% dodatkowych środków do każdej faktury. Nie określono, czy te środki będą 

podlegały zwrotowi. Dodatkowe środki finansowe dla szpitala to kwota 436 000,00 zł. Są to 

środki Wojewody skierowane do szpitali powiatowych, klinicznych i wojewódzkich. Kwota 

ta ma być przeznaczona na walkę z COVID-19, jednak zakres wydatków może być szerszy  

i przeznaczony min. na wynagrodzenia.  

Przekazała, że na konferencji zwracano uwagę, że należy przygotować się na okres jesienny, 

gdzie może dojąc do drugiej fali zachorowań na COVID-19. Odniosła się do kwestii 

przygotowania szpitala. 

Zwróciła uwagę, że sieć szpitali będzie funkcjonowała do miesiąca czerwca 2021 roku. Nie 

podano informacji co będzie dalej ze szpitalami powiatowymi. Nie jest to korzystne, gdyż 

przygotowując program restrukturyzacji nie mamy wiedzy w którym kierunku będziemy 

mogli iść. Poruszyła kwestię dotyczącą przyjmowania pacjentów w okresie jesiennym. 

Zwróciła uwagę na problem z kadrą lekarską i pielęgniarska w szpitalach jednoimiennych. 

Temat związany z epidemia był głównym tematem na jakim się skupiano. Poproszono, aby 

szpitale były przygotowane i zaopatrzone w sprzęt i środki ochronne. Podczas konferencji nie 

podano informacji na temat przyszłego rozliczenia ryczałtu.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała o kwestię przekazania respiratorów dla szpitala? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że respiratory jeszcze nie zostały dostarczone. Przedstawiła informację na 

temat kosztów zakupu sprzętu jednorazowego m.in. maseczek i rękawiczek. Od miesiąca 

marca do miesiąca czerwca ich cena wzrosła o 400%. 

Ponownie zwróciła uwagę, że spotkanie dyrektorów szpitali było zorganizowane po to, aby 

przygotować placówki na walkę z COVID-19. Zwrócono uwagę na realizację testów. Ich 

ilość będzie ograniczana. Zwróciła uwagę, że prawdopodobnie w okresie jesiennym powrócą 

obostrzenia jakie wprowadzano. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała o informacje przedstawiane podczas konferencji, czy podano, które specjalizacje 

będą zamykane? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że ginekologia i położnictwo. Wskazywano, że przy liczbie do 800 porodów 

oddziały te są nieopłacalne do utrzymania. Kolejne mniej rentowne oddziały to oddział 

internistyczny i pediatryczny. Wskazywano, że leczenie powinno być prowadzone przez 

lekarzy rodzinnych. Jednakże przez zawarte porozumienie Zielonogórskie nie ma wpływu na 

lekarzy rodzinnych w kwestii przyjęć pacjentów. Nie ma również możliwości prowadzenia 

negocjacji w tej sprawie. Wynikiem tego jest wzrost liczby zgonów pacjentów w domach i na 

oddziałach internistycznych z uwagi na to, że pacjenci przyjeżdżają do szpitali już w bardzo 

złym stanie zdrowia. Najbardziej opłacalnymi oddziałami są ortopedia z chirurgią,  Zakłady 

Opiekuńczo-Lecznicze, SOR, Izby Przyjęć oraz poradnie specjalistyczne. Poruszono sprawę 

braku lekarzy specjalistów, aby utrzymać pozostałe oddziały. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do kwestii funkcjonowania sieci szpitali.  

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazała, że nie informowano o tym co ze szpitalami, które nie wykonają ryczałtu  

i co z planami na rok przyszły. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do informacji w kwestii środków finansowych jakie mają otrzymać szpitale 

powiatowe. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazała, że będzie to kwota 436 000,00 zł. Oprócz tego niektóre szpitale otrzymały 

subwencję z tarczy 4.0. Przekazał, że wspólnie z Główna Księgową przeanalizowała, czy 

Szpital w Dębnie może wnioskować o przedmiotową pomoc, jednakże okazało się, że nie  

z uwagi na zbyt niski spadek przychodów, co z jednej strony jest dobrą informacją. 

Poinformowała, że w tym tygodniu  zostanie ogłoszony przetarg na laboratorium. Aktualna 

umowa obowiązuje do końca miesiąca sierpnia br. Poinformowała o prowadzonych 

rozmowach z firmami w kwestii realizacji przedmiotowego zadania. Nie wykazały one 

zainteresowania z uwagi na zbyt duże koszty inwestycji. 

Zwróciła uwagę, że z pozyskanych na konferencji informacji wynika, że szpitale, które mają 

się dobrze posiadają własne laboratoria i kuchnie.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że Szpital Barlinek posiada własną kuchnię, która również świadczy usługi 

zewnętrzne. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Zapytała, czy Szpital Barlinek byłby zainteresowany współpracą? 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała przeprowadzenie rozmów z Prezesem Szpitala w tej sprawie. Odniosła się do 

kwestii zlecania usług firmom zewnętrznym w szpitalach min. pralniczych. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odniosła się do kwestii przygotowywania posiłków w szpitalu. Poinformowała o podjęciu 

decyzji dotyczącej rezygnacji z przygotowywania podwieczorków dla pacjentów szpitala. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał o zmianę przepisów dotyczących pielęgniarek i wystawiania przez nie recept dla 

pacjentów? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że pielęgniarka, która przeszła odpowiedni kurs może wystawiać e-receptę, 

jednak w szpitalu nie jest to wykonywane.  Odniosła się do wprowadzanych zmian 

dotyczących recept, skierowań i zwolnień w formie elektronicznej. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła sprawę dotycząca ogłoszenia przetargu na laboratorium w szpitalu oraz kwestię 

prowadzenia kuchni. Należy zwrócić się z ofertą do lokalnych firm. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Świętej 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poruszyła sprawę kosztów i organizacji związanych z prowadzeniem kuchni przez szpital. 

Odniosła się do kwestii umowy na usługi związane z wykonywaniem badań przez 

laboratorium. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do tematów poruszonych na konferencji. Zwrócił uwagę na możliwość 

ponowienia rozmów w sprawie uruchomienia ZOL przy RPOT w Dębnie. Odniósł się do 

kwestii funkcjonowania oddziałów w spółce. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 
Zarząd Powiatu zapoznał się z informacjami przedstawionymi przez Prezesa Zarządu Spółki 

Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty na temat bieżącej sytuacji spółki. 

 

Ad. 4 

Rozpatrzenie wniosku w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie  

i zagospodarowanie terenu należącego do Starostwa Powiatowego przy ul. Spokojnej 13  

w Myśliborzu w celu utworzenia zakątka sensorycznego przez Stowarzyszenie 

„Pomocna Dłoń”. 

(Karta sprawy  stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wnioskodawca prosi o wyrażenie 

zgody na nieodpłatne użyczenie terenu o pow. 54m 
2
 należącego do Starostwa Powiatowego 
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przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu w celu utworzenia zakątka sensorycznego dla dzieci. 

Stowarzyszenie otrzymało mikrogrant na realizacje przedmiotowego projektu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na nieodpłatne użyczenie i zagospodarowanie terenu 

należącego do Starostwa Powiatowego przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu w celu 

utworzenia zakątka sensorycznego przez Stowarzyszenie „Pomocna Dłoń”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 5 

Wniosek o sprzedaż działek nr 475/1 i 457/3 położonych w obr. Renice gm. Myślibórz 

stanowiących własność Powiatu Myśliborskiego. 

(Karta sprawy  stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wnioskodawca zwrócił się  

z wnioskiem o sprzedaż przedmiotowych działek. Zwrócił uwagę, że przedmiotowe działki 

znajdują się przy jeziorze w Renicach i są bardzo atrakcyjne. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zaproponował, aby nie dokonywać sprzedaży przedmiotowych gruntów. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Również zaproponowała, aby nie dokonywać sprzedaży działek. Nieruchomość jest 

przeznaczona do dzierżawy. Działki są przynależne do Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach i mogą być w przyszłości wykorzystane przez jednostkę. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Również stwierdziła, że nie należy sprzedawać przedmiotowych nieruchomości. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu nie  wyraził zgodę na sprzedaż działek nr 475/1 i 457/3 położonych w obr. 

Renice gm. Myślibórz stanowiących własność Powiatu Myśliborskiego. 

Za negatywnym rozpatrzeniem wniosku głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt 

nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku Powiatu Myśliborskiego przy 

ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy nieodpłatnego użyczenia sali konferencyjnej w dniu  

05 sierpnia 2020 roku, znajdującej się w budynku Powiatu Myśliborskiego przy ul. Północnej 

15, dla Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Zarząd Zlewni w Szczecinie  

w celu przeprowadzenia spotkania w sprawie zwiększenia terenowej koordynacji działań  

w zakresie retencji korytowej. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 123/436/2020 z dnia 27 lipca 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku 

Powiatu Myśliborskiego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie uzgodnienia wysokości i zasad 

odpłatności za posiłki oraz ustalenia wysokości i zasad odpłatności za pobyt w Domu 

Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Podała zestawienie opłat za wyżywienie  

i zakwaterowanie w Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu.  

Zaproponowała dokonanie zmian stawek opłat za posiłki wnoszone przez osoby trzecie na 

kwotę 38,00 zł tj. ( 9,00 zł - śniadanie, 20,00 zł - obiad, 9,00 zł - kolacja), oraz opłat a za 

zakwaterowanie osób trzecich w ramach wolnych miejsc została w wysokości 38,00 zł brutto 

za dobę pobytu. Podała argumentację z tym związaną. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do wysokości stawek za posiłki. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zawróciła uwagę, że koszt przygotowania pojedynczych posiłków jest większy niż dla grup 

zorganizowanych. Zaproponowane stawki zostały uzgodnione z dyrektorem jednostki.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy jednostka posiada duże obłożenie zakwaterowania przez osoby trzecie? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że są to sporadyczne pobyty, jednakże jednostka planuje złożyć ofertę  

w ramach ogłoszonego przez Chorągiew Zachodniopomorską Związku Harcerstwa Polskiego 

w Szczecinie postępowania pod nazwą „Organizacja biwaków „pod dachem” w ramach 

projektu Zachodniopomorskie Podwórka”  

Zwróciła uwagę, ze jeżeli chodzi o zakwaterowanie to są to ceny zbliżone do stawek  

w innych obiektach na terenie Myśliborza.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu dokonał zaproponowanych zmian i podjął uchwałę Nr 123/437/2020 z dnia 

27 lipca 2020 roku w sprawie uzgodnienia wysokości i zasad odpłatności za posiłki oraz 

ustalenia wysokości i zasad odpłatności za pobyt w Domu Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 8 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy polegającej na opracowaniu projektu 

oświetlenia w ramach realizacji inwestycji pn. „Przebudowa ulicy Celnej w miejscowości 

Myślibórz w ciągu drogi powiatowej nr 2161Z”. 

(Karta sprawy  stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Szacunkowy koszt wykonania 

oświetlenia to kwota 4 305,00 zł brutto. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9 

Wyrażenie zgody na ponowne złożenie wniosku o dofinansowanie pn.: „Budowa 

centrum opiekuńczego dla osób niepełnosprawnych wraz z niezbędną infrastrukturą, 

położonego na działkach nr. ewid. 75/3 i 75/1 obr. 1 Myślibórz przy ul. Celnej  

w Myśliborzu. 

(Karta sprawy  stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśnił, że wniosek zostanie 

złożony w Zachodniopomorskim Urzędzie Wojewódzkim w ramach ogłoszonego przez 

Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej naboru wniosków w ramach Programu Centra 

opiekuńczo-mieszkalne. 

Przedstawił wyjaśnienia dotyczące projektu. Wysokość wsparcia finansowego to 100% bez 

wkładu własnego ze strony Powiatu Myśliborskiego. Podał informacje na temat wartości 

projektu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na ponowne złożenie wniosku o dofinansowanie pn.: 

„Budowa centrum opiekuńczego dla osób niepełnosprawnych wraz z niezbędną 

infrastrukturą, położonego na działkach nr. ewid. 75/3 i 75/1 obr. 1 Myślibórz przy ul. 

Celnej w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie wniosku o wyrażenie zgody na zatrudnienie pracownika w Wydziale 

Komunikacji Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

(Wniosek  stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Ad. 11 

Wyrażenie zgody na zakup jednego zestawu komputerowego w Wydziale Komunikacji 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

(Karta sprawy  stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 
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Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Odniósł się do przedmiotowych spraw. Poruszył temat zatrudnienia pracownika w Wydziale 

Komunikacji. Poruszył temat przeprowadzenia audytu. Zaproponował odłożenie rozpatrzenia 

wniosków do czasu przeprowadzenia audytu w Wydziale Komunikacji. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytał, jaki jest problem  skoro wydział posiada wolne stanowisko pracy? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył sprawę dotyczącą zmiany przepisów dotyczących pracy wydziału, które mają być 

wprowadzone oraz spadku dochodów Powiatu z tego tyt. Zwrócił uwagę na kwestię 

przeprowadzenia audytu.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zgodziła się, aby temat został odłożony do rozpatrzenia. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Przekazał, że nie zgadza się z tym, zwrócił uwagę na długi czas do zakończenia zadania 

audytowego. Przekazał, że zatrudnienie w wydziale jest niezbędne. Poruszył temat skarg 

mieszkańców na funkcjonowanie wydziału. ilość osób do obsługi interesantów jest zbyt mała.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że pracownik byłby zatrudniony do prowadzenia postępowań administracyjnych  

w przedmiocie naliczania kar pieniężnych wynikających ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. 

prawo o ruchu drogowym co nie jest związane z rejestracją pojazdów. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę na obowiązujące przepisy prawne. Zapytał w czym jest problem skoro  

w innych powiatach radzą sobie z zaistniałymi zmianami? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Złożył wyjaśnienia dot. obsługi interesantów i systemu numerkowego w wydziale.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odłożeniu rozpatrzenia sprawy do czasu uzyskania 

wyników audytu Wydziału Komunikacji. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno: 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odłożeniu rozpatrzenia sprawy do czasu uzyskania 

wyników audytu Wydziału Komunikacji. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy udzielenia upoważnienia do składania w imieniu 

Powiatu Myśliborskiego oświadczeń woli, zawierania umów oraz podejmowania wszelkich 

czynności związanych z realizacją Programu Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej 

„Opieka wytchnieniowa” – edycja 2020. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 123/438/2020 z dnia 27 lipca 2020 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany w budżecie i w planie finansowym 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy pisma Zachodniopomorskiego Wojewódzkiego 

Inspektora Ochrony Środowiska o zwrot środków w kwocie 6.323,02 zł przekazanych  

w latach 2017-2019 jako dochód Powiatu na podstawie decyzji Głównego Inspektora 

Ochrony Środowiska o wymierzeniu kary pieniężnej za niewykonanie analizy ścieków.  

W związku z decyzją GIOŚ z dnia 09 lipca 2020 r. stwierdzającą nieważność w/w decyzji  

zachodzi konieczność zwrotu wpłaconych należności tytułem administracyjnej kary 

pieniężnej. Powyższe zabezpiecza się z rezerwy ogólnej. Złożył wyjaśnienia dotyczące 

przedmiotowej sprawy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 123/439/2020 z dnia 27 lipca 2020 roku w sprawie 

zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na złożenie oferty  

w ramach ogłoszonego przez Chorągiew Zachodniopomorską Związku Harcerstwa 

Polskiego w Szczecinie postępowania pod nazwą „Organizacja biwaków „pod dachem” 

w ramach projektu Zachodniopomorskie Podwórka” . 

(Projekt uchwały  stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy złożenia oferty w ramach ogłoszonego przez 

Chorągiew Zachodniopomorską Związku Harcerstwa Polskiego w Szczecinie, postępowania 

pod nazwą: „Organizacja biwaków „pod dachem” w ramach projektu Zachodniopomorskie 

Podwórka”. 

Oferta stanowi usługę polegającą na zakwaterowaniu oraz wyżywieniu w Domu Wczasów 

Dziecięcych w Myśliborzu grup dziecięco – młodzieżowych, biorących udział w realizacji 

projektu. Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące realizacji projektu. 
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, w jakim okresie będzie realizowany projekt? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że w okresie od miesiąca września do grudnia br. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 123/440/2020 z dnia 27 lipca 2020 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na złożenie oferty w ramach ogłoszonego przez Chorągiew 

Zachodniopomorską Związku Harcerstwa Polskiego w Szczecinie postępowania pod nazwą 

„Organizacja biwaków „pod dachem” w ramach projektu Zachodniopomorskie 

Podwórka”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 15 

Sprawy różne: 

 

1. Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił informację Naczelnika wydziału Dróg dot. kosztów wykonania nakładki 

bitumicznej na drodze Barlinek-Ożar na odcinku nie objętym obecnie realizowanym 

projektem od ulicy Dębowej o dł. ok. 200 mb. (Pismo  stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

Wartość zadania oszacowano w dwóch wariantach: 

I wariant to wykonanie nakładki bitumicznej na istniejącej nawierzchni o szer. 3m  koszt to 

ok. 91 000,00 zł brutto. 

II wariant to wykonanie przebudowy drogi wraz z jej poszerzeniem do 6m koszt to ok. 

370 000,00 zł brutto. 

Ze względu na trwającą obecnie inwestycje zasadnym jest wykonanie jednego z wariantów. 

Ponadto w ramach prowadzonej inwestycji przewiduje się oszczędności w kwocie ok. 

70 000,00 zł netto co daje kwotę 86 100,00 zł brutto. Dokładna kwota będzie znana po 

rozliczeniu inwestycji. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na możliwość wystąpienia z wnioskiem o partycypację w kosztach zadania 

do Burmistrza Barlinka. Zgodziła się, że nakładka na przedmiotowym odcinku drogi powinna 

zostać wykonana. Odniosła się do kwestii realizacji inwestycji na drodze Barlinek-Ożar. 

 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 
Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

2. Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 
Przedstawił wniosek dotyczący wyrażenia zgody na zlecenie prac projektowych dot. adaptacji 

budynku na potrzeby obwodu drogowego przy ul. Piłsudskiego 6 w Myśliborzu w związku  

z zamiarem połączenia obwodów drogowych Myślibórz i Cychry wraz ze stworzeniem 

jednego obwodu utrzymania dróg na cały powiat w m. Myślibórz. Szacunkowa kwota 

wykonania dokumentacji projektowej wraz z kosztorysami to 25 000,00 zł. (Pismo  stanowi 

załącznik Nr 14 do protokołu). 

Odczytał treść przedmiotowego wniosku. Zwrócił uwagę, że pracownicy wyrazili zgodę na 

połączenie obwodów drogowych i stworzenie jednej siedziby. W budżecie Powiatu 
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Myśliborskiego zaplanowano kwotę na remont budynku. Złożył wyjaśnienia dotyczące 

przedmiotowej sprawy i zakresu prac jakie należy wykonać.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poparła przedmiotowy wniosek. Należy zadbać o warunki socjalne pracowników. Pracownicy 

obwodu w Cychrach wyrazili zgodę na stworzenie jednego obwodu drogowego. 

Nieruchomość na ul. Piłsudskiego w Myśliborzu posiada odpowiednią do tego infrastrukturę. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, gdzie będą pracować pracownicy administracyjni, czy również w siedzibie na ul. 

Piłsudskiego w Myśliborzu? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że w siedzibie Starostwa Powiatowego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poruszyła kwestie wyrażenia zgody na stworzenie jednej siedziby obwodu drogowego przez 

pracowników wydziału. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 
Przekazał, że sprawa ta została uzgodniona wspólnie z pracownikami. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do realizacji inwestycji na terenie Gminy Dębno. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wykonanie dokumentacji projektowej wraz z kosztorysami 

dotyczącej adaptacji budynku na potrzeby obwodu drogowego przy ul. Piłsudskiego 6  

w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

1. Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Złożył wniosek o rozważenie możliwości montażu sygnalizacji świetlnej pracującej w trybie 

"All Red" na ul. Szosowej w Barlinku. Zwrócił uwagę na niebezpieczeństwo związane  

z przekraczaniem prędkości przez kierowców. Droga jest wyremontowana i kierowcy nie 

zachowują ograniczenia prędkości. Montaż sygnalizacji poprawi bezpieczeństwo 

mieszkańców. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że wniosek w tej sprawie należy złożyć na Komisji, Bezpieczeństwa i Ruchu 

Drogowego. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zauważył, że wnioskuje o montaż sygnalizacji, gdyż montaż spowalniaczy na drodze nie 

będzie skutecznym rozwiązaniem. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 
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Ad. 16 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 16:15 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 


